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ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT PLE 
DE DIA  29 D’AGOST DE 2011 
 
DATA........: 29 d’agost de 2011 
 
CARÀCTER....: extraordinària  
 
COMENÇA.....: A les 20.05  hores.  
 
ACABA.......: A les 22.05 hores. 
 
LLOC........: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 
 
ASSISTENTS..:  
 
Sr. Batle President:  
  Sr. Miguel Cifre Ferrer  
 
Tinents de Batle: 

 Antoni Reus Darder 
 Antonia Perelló Llull   
 Joan Monjo Estelrich  
 Guillermo Perelló Gil  
 Eugenio Garrido Vivas 
   

Regidors.    
  Beatriz Gamundí Molina  
  Miquela Pomar Gayá  
  Martí Àngel Torres Valls  
  Rocio Romero Galera  
   Juan Quetglas Gaya   
  Ana Maria Rodríguez Arbona   
  Maria del Carmen Rosselló Roig 

Jaime Malbertí Mandilego  
Pedro Mas Carbonell  

  Andrés Aulet Riera  
  Juana Ana Llull Molinas    

   
 

   
Actua com a secretari: Joan Seguí Serra, secretari accidental de la corporació. 
 
A la Vila de Santa Margalida, el dia 29 d’agost de 2011, quan són les 20.05 hores, es reuneixen a la 
Sala de Sessions de la Casa Consistorial els regidors a dalt anotats, a fi de dur a terme una sessió 
extraordinària del Ple de l’Ajuntament, sota la presidència del Batle, Sr. Miguel Cifre Ferrer i assistits 
per la interventora Sra. Margarida Quetglas Ferragut i pel secretari accidental de la corporació, el Sr. 
Joan Seguí Serra, que dóna fe de l’acte. 
 
Una vegada comprovat que hi ha el quòrum suficient per a la constitució vàlida del Ple, el Sr. Batle 
declara oberta la sessió i es passen a debatre els punts de l’ordre del dia següents: 
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ORDRE DEL DIA 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
L’AJUNTAMENT PLE DE DIA 25 DE JULIOL DE 2011. 
 
Conformement amb el disposat a l’article 91 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals, el Sr. Batle demana si qualque membre dels assistents ha de formular cap 
observació a l’esborrany de l’acta de la sessió ordinària de l’Ajuntament Ple de dia 25 de juliol de 
2011, i que s’ha repartit oportunament amb la convocatòria. 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP) dient que el seu suggeriment de la pagina 29 de l’acta, 
es referia a que el Batle ha de decidir si el pregó ha de tenir lloc dins o fora de l’església, però que en 
tot cas, s’hauria d’evitar que coincidís amb un altre acte, tal com va passar a Son Serra, on es va 
celebrar el pregó i la missa a la mateixa hora. 
 
VOTACIÓ: 
 
Passat a votació, s’aprova per unanimitat dels assistents l’esborrany de l’acta sotmesa a consideració.  
                                        
 
2.- EXAMEN  I APROVACIÓ PROPOSTA SOBRE FIXAMENT DE LES FESTES LOCALS 
PER A L’ANY 2012. 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 22 d’agost de 2011, la qual diu: 
 
“En relació a la sol·licitud de data 6 de juny de 2011 formulada per la Conselleria de Treball i 
Formació (núm. RGE. 3756 de 13 de juny 2011) mitjançant la qual se’ns demana fixar les festes locals 
per al proper exercici 2012, i una vegada analitzades les dates que poden resultar més significatives i 
adients, propòs al Ple de l’Ajuntament l’adopció de l’acord següent: 
 
* Establir com a festes locals per a l’any 2012 en aquest municipi les que tot seguit es relacionen: 
 

- Santa Margalida i Son Serra: 20 de juliol (dia de Santa Margalida) i dia 3 de setembre  
(dilluns de la Beata). 

- Can Picafort: 17 de gener (dia de Sant Antoni) i dia 16 d’agost (dilluns de la Mare de 
Deu).” 

 
 
 INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Antoni Reus (SPC) dient que la proposta inclou com a festes el dia de 
Santa Margalida i el dilluns de la Beata, a Santa Margalida i a Son Serra, i el dia de Sant Antoni i 
l’endemà de la Mare de Deu d’Agost, a Can Picafort. 
 
VOTACIÓ: 
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Seguidament els reunits vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat, 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
 
 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA DE DESISTIMENT DE L’EXPEDIENT DE 
REVISIÓ DE LES NNSS DE SANTA MARGALIDA. 
 
Es presenta la proposta del regidor d’Urbanisme i Medi Ambient de dia 18 d’agost de 2011, la qual 
diu: 
 
“PROPOSTA D’ACORD DEL REGIDOR D’URBANISME AL PLE DE LA CORPORACIÓ 
SOBRE DESISTIMENT DE L’EXPEDIENT DE REVISIÓ DE LES NN.SS DE SANTA 
MARGALIDA. 
 
ANTECEDENTS 
 
Vista la tramitació de la Revisió de les NNSS de Planejament del Municipi de Santa Margalida que es 
pot sintetitzar, en els fets més significatius, de la següent manera:  
 
S’inicià (prèvia aprovació de l’avanç) amb l’aprovació inicial en sessió plenària celebrada en data 22 
de desembre de 2004 (BOIB núm. 8 de 15 de gener de 2005 i diaris de major circulació).  
 
En sessió plenària de data 10 d’octubre de 2005 es van resoldre les al·legacions presentades i es va 
aprovar la nova documentació elaborada a partir de les al·legacions estimades i els informes de les 
diverses administracions sectorials, acordant una nova exposició pública  (BOIB de 1 de novembre de 
2005 i diaris de major circul·lació). A la mateixa sessió plenària es va aprovar inicialment el catàleg de 
patrimoni, fent-se l’exposició pública del mateix en el BOIB abans esmentat. 
 
En sessió plenària de data 24 de febrer de 2006, l’Ajuntament en Ple acorda l’aprovació provisional de 
la  documentació integrant de la Revisió, prèvia estimació o desestimació de les al·legacions 
presentades en període de informació pública, acordant la remissió al Consell de Mallorca per tal de 
continuar la tramitació fins a l’aprovació definitiva resultant que en data 26 de Juliol de 2006 té 
entrada a l’Ajuntament escrit del llavors Conseller del Territori del Consell de Mallorca que comunica 
la suspensió del termini de resolució de l’expedient en tant no es comuniqui a aquesta administració el 
contingut del dictamen de la Comissió  Balear de Medi Ambient (en endavant CMAIB), es reitera 
aquesta interrupció en data 2 d’octubre de 2006. 
 
En data 25 de gener de 2007 el conseller executiu del territori remet escrit a aquest Ajuntament 
reiterant novament la suspensió del procediment fins que no es rebi la nova documentació per esmenar 
les deficiències detectades a l’informe tècnic de la CMAIB abans esmentat. 
 
En sessió plenària de 14 d’abril de 2008 es va aprovar nova documentació per estrictament esmenar 
aquelles deficiències sense introduir modificacions de caràcter substancial  que, desprès d’una llarga 
tramitació, han finalitzat amb l’acord de la CMAIB de data 22 de desembre de 2010 amb el següent 
contingut literal:  “La viabilitat de subjectar a avaluació amniental estratègica la revisó de les 
Normes Subsidiàries de Santa Margalida” d’acord amb el títol III de la Llei 11/2006 d’AIA i AAE” 
 
El catàleg municipal de patrimoni fou aprovat provisionalment en sessió plenària de data 31 de maig 
de 2010 i en relació a aquest, en data 28 de gener de 2011 la CIOTUPH va acordar suspendra la seva 
tramitació a l’espera de l’esmena de les deficiències detectades que, atesa la seva entitat, suposen 
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pràcticament refer el catàleg conforme als criteris vigents en relació als que regien quan es va fer 
l’aprovació inicial a l’any 2005. 
 
CONSIDERANT.- Que des de que s’ha iniciat la tramitació de la revisió de les NNSS de Planejament 
han transcorregut més de sis anys sense que s’hagui assolit l’aprovació definitiva de les NNSS i que la 
normativa aprovada provisionalment no és aplicable atès que el termini de suspensió de llicències de 
dos anys va finalitzar el passat 1 de novembre de 2007  i en conseqüència el fet de desistir de dita 
tramitació no implica cap efecte sobre la normativa aplicable i en conseqüència sobre l’iterés públic 
que pogués existir en quant a l’aplicació de la normativa en tramitació. 
 
CONSIDERANT.- Que l’acord de la CMAIB de data 22 de desembre de 2010 en el sentit de 
subjectar a avaluació ambiental estratègica la revisó de les Normes Subsidiàries de Santa Margalida” 
d’acord amb el títol III de la Llei 11/2006 d’AIA i AAE implica completar de bell nou la fase 
ambiental de conformitat amb el que disposa dita llei quan fins ara s’havia seguit la tramitació prevista 
al Decret 4/1986 de 23 de gener, d’implantació i regulació dels estudis d’avaluació d’impacte 
ambiental. 
 
En aquest sentit, considerar que iniciar la tramitació mediambiental, segons la Llei 11/2006, de 14 de 
setembre, suposa tornar a la fase d’avanç de la revisió del planejament atès que és necessari, d’acord 
amb l’article 88, sol·licitar la consulta prèvia per poder elaborar l’informe de sostenibilitat ambiental. 
A més, la nova tramitació suposa l’elaboració, no només d’un nou document d’avaluació ambiental, 
sinó també de nous documents com per exemple l’estudi d’incidència paisatgística i l’estudi acústic 
previst en el Decret llei 3/2009, de 29 de maig i el mapa de riscos naturals previst en el RDL 2/2008, 
de 20 de juny. En resum, la tramitació suposa de fet la impossibilitat de conservar a efectes 
d’economia processal cap dels tràmits i aprovacions fins avui realitzat 
 
CONSIDERANT.- Així mateix que entre l’acord d’aprovació provisional i l’actualitat ha entrat en 
vigor normativa Estatal, Autonòmica i s’ha modificat el Pla Territorial de Mallorca. Ens referim 
especialment, entre d’altres,  i com a més importants a RDL 2/2008 de 20 de Juny que aprova el Texte 
Refós de la Llei del Sòl com a normativa estatal  bàsica, a la Llei 4/2008 de 14 de maig de mesures 
urgents per a un desenvolupament territorial sostenible a les Illes Balears i les modificacions puntuals 
del Pla Territorial de Mallorca 1 i 2 aprovades respectivament el 3 de Juny de 2010 (BOIB 90 de 15-
06-2010) i 13 de gener de 2011 (BOIB 18 Ext. De 4-02-2011) a les que la revisió de NNSS no està 
adaptada i que introdueixen modificacions d’especial rellevància que no contempla la normativa en 
tramitació. Així com que per OM de 27 de desembre de 2008 es va aprovar definitivament la 
delimitació del domini públic marítim i terrestre per part del Ministeri de Medi Ambient i Medi Rural i 
Marí amb modificacions en relació al que consta a la revisió en tramitació. 
 
En aquest sentit, considerar que el RDL 2/2008, de 20 de juny, ha introduït, a més de l’obligació 
d’incorporar el resum executiu del planejament, l’estudi de sostenibilitat econòmica de les noves 
actuacions d’urbanització i que, a més, d’acord amb la seva incorporació a la Llei 4/2008, de 14 de 
maig, la necessitat de considerar de nou totes les unitats d’actuació i sectors urbanitzables, qualificant-
los segons siguin de dotació o urbanització, incrementant l’aprofitament mitjà de cessió al 15% i 
obligant a qualificar el 30% del nou sòl residencial de creixement residencial com a habitatge protegit. 
 
CONSIDERANT.- També el fet de que l’esmena de les deficiències detectades al catàleg municipal 
impliquen també refer la redacció del mateix per adaptar-la als requeriments de la CIOTUPH als que 
hem fet referència implica una nova tramitació que hauria d’esser paral·lela a la de la normativa 
urbanística. 
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CONSIDERANT.- Que com a conseqüència de tot l’anterior no seria coherent insistir amb la 
tramitació de l’actual revisió i adaptació resultant molt més pràctic iniciar de bell nou el procediment 
cenyint-se, en la mesura que sigui possible, a la simple adaptació a la normativa supramunicipal 
sobrevinguda. 
 
Proposa al ple de la Corporació l’adopció del següent acord, 
PRIMER.- DESISTIR de la tramitació de la Revisió de les NNSS de Planejament del Municipi de 
Santa Margalida. 
SEGON.- NOTIFICAR La present resolució al Consell de Mallorca als efectes que siguin oportuns.” 
 
 
INTERVENCIONS: 
 
Intervé en primer lloc el portaveu Antoni Reus (SPC) dient que l’actual equip de govern te com a 
prioritat l’aprovació d’una normativa urbanística, que actualitzi la de 1986. Recorda que l’any 2004 es 
va iniciar un procés d’adaptació de les mateixes, però actualment hi ha molts aspectes que afecten a les 
mateixes, i que no hi eren en aquell moment, com el RDL 2/2008 que aprova la Llei del Sol com a 
norma estatal bàsica. En conseqüència, l’equip de govern, una vegada avaluades les diferents opcions, 
considera que el mes fàcil i el mes net és reiniciar la tramitació. A més, l’actual equip de govern no 
està d’acord amb alguns punts de les normes que es tramiten. 
 
A continuació pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP), dient que les normes subsidiàries és un 
tema important. Recorda que durant la legislatura anterior, els grups PP i CPU varen continuar amb la 
tramitació ja iniciada, a l’espera de l’informe de la Comissió Balear de Medi Ambient. Es varen 
celebrar diverses reunions entre la Conselleria de Medi Ambient i els tècnics municipals, que en tot 
moment varen seguir les pautes de la Conselleria. 
 
El Sr. Torres demana que consti en acta que “per aportar juntament amb la documentació tècnica, a 
l’esmena de deficiències, es varen sol·licitar informes a la Direcció General de Recursos Hídrics, a la 
Conselleria d’Industria, a Gesa, a la Direcció Insular de Residus i a Abaqua. Alguns d’aquests 
informes tarden en ser contestats, com el de Gesa o Abaqua. Dia 2 d’abril de 2008 es fa l’informe 
jurídic de proposta d’aprovació per part del ple de la nova documentació, que es aprovada a la sessió 
del ple de 14 d’abril de 2008. Dia 23 de maig de 2008 el Consell de Mallorca comunica les 
deficiències de la referida documentació, que implica la redacció de nous informes tècnics. El 
setembre de 2008 s’esmenen aquestes primeres deficiències. El novembre de 2008 Medi Ambient 
sol·licita quatre copies digitals de la documentació. Dia 3 de desembre de 2008 el Consell notifica una 
suspensió del termini, a l’espera de la nova documentació. L’Ajuntament esmena les deficiències i 
entrega les copies a la Comissió Balear. Dia 11 de març del 2009, es demana a l’Ajuntament un estudi 
d’avaluació de repercussions ambientals. El juliol del 2009 l’Ajuntament entrega el mateix a la 
Comissió Balear. Dia 11 de febrer la referida comissió sol·licita a l’Ajuntament uns plànols en color. 
El 19 de febrer del 2010 s’entreguen els mateixos. Dia 22 de desembre, la Comissió Balear resol que 
és viable la tramitació de les normes subsidiàries”. Des del punt de vista del Sr. Torres, aquest 
pronunciament s’hauria pogut adoptar molt de temps abans. Demana que consti en acta que, en 
referència a l’expulsió del grup UM del govern, “fins que no hi va haver canvi a la Comissió Balear de 
Medi Ambient, les normes de Santa Margalida estaven dins un calaix”. En resum, aquesta situació ha 
suposat un retard, que ha conduit a la situació actual. 
 
Intervé novament el Sr. Reus dient que pel que fa al tema de fons, els diferents grups estaven d’acord 
amb alguns punts que eren inviables com la urbanització del sector 8. No obstant, l’equip de govern de 
la passada legislatura va ser partidari de continuar la tramitació. Pel que fa al retard de la tramitació, 
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recorda que l’octubre del 2006, el regidor d’urbanisme va retirar el punt de la Comissió Balear, i 
posteriorment l’Ajuntament va estar un any i mig a presentar nova documentació. Per altra part, 
recorda al Sr. Torres que sense moure els documents de l’Ajuntament, va tardar quatre anys i mig per 
aprovar provisionalment el catàleg de patrimoni. De fet, el termini d’al·legacions va finalitzar dia 1 de 
desembre de 2005 i el catàleg fou aprovat el 31 de maig de 2010. 
 
A continuació intervé el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, recordant que l’octubre del 2006, el 
representant d’urbanisme de l’Ajuntament va a la Comissió Balear i diu a un conseller que les normes 
de Santa Margalida no es poden aprovar i que disposa d’informes tècnics en tal sentit. L’Ajuntament 
decideix doncs subsanar les deficiències. El conseller diu que les deficiències no es poden subsanar, 
donada la seva magnitud. No obstant, donat que prest hi hauria eleccions, l’Ajuntament va decidir fer 
al·legacions i subsanar, però no va fer cap de les dues coses. Des del seu punt de vista, durant cinc 
anys l’equip de govern del Sr. Torres no va fer res per aprovar les normes, excepte intercanviar papers 
amb el Consell i la Comissió. Es a dir, en el tema de l’urbanisme s’ha fet el ridícul. Comenta que no 
s’ha de centrar el retard en el fet de que UM formas part o no del govern, i assegura que es varen 
presentar unes normes que no es podien aprovar. A mes, cal demanar-se si el retard ha estat degut a 
que el Batle de Santa Margalida dels darrers quatre anys ha estat un indocumentat. 
 
Novament pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP) demanant que consti en acta “a veure si 
teniem un especulador a qui aquestes normes no li anaven be?”. 
 
Intervé el Sr. Reus dient que l’equip de govern es partidari d’unes normes sense creixement, i per tant, 
si hi havia algun especulador, seria amb les normes anteriors, perquè amb les actuals no serà el cas. 
 
El Sr. Torres es reitera en el repàs cronològic que ha exposat, i assegura que les normes han estat 
retengudes a la Comissió Balear. 
 
A continuació, el Sr. Monjo demana al Sr. Torres que si es refereix a ell, personalitzi. Recorda que hi 
ha una contestació de la Comissió de Medi Ambient de 2006 que tira les normes enterra. No obstant, 
l’equip de govern municipal (PP i CPU) decideix continuar amb la tramitació, i sols aconsegueix un 
retard, que era el que els interessava. 
 
El Sr. Torres afirma que després de la referida retirada, l’equip de govern va mantenir reunions amb la 
Conselleria, i aquesta va dir que s’esmenas. En resum, l’Ajuntament sempre ha actuat d’acord amb la 
Conselleria. 
 
Seguidament intervé el Batle, recordant que a l’inici de la legislatura anterior, hi va haver una reunió a 
l’Ajuntament amb l’equip de redactor, que va dir que les normes que es tramitaven no s’aprovarien 
perquè incomplien la normativa, i que les mateixes es tramitaven perquè els ho havien imposat els 
politics, que en aquells moments eren PP i CPU. Demana que consti en acta que “tenc molt clar, que 
especuladors, fins ara, sols n’hi ha hagut uns, els que defensaven un creixement desorbitat a les 
normes subsidiàries tramitades per PP i CPU, amb molts d’exemples: sector 8, camps de golf, etc”. En 
resum, els que manaven no els interessava tenir unes normes. A partir d’ara, convida a tots els grups a 
participar en la redacció d’unes normes pels ciutadans, sense creixement, sense especulació, i 
adaptades al Pla Territorial. Així mateix, si s’urbanitza res, el soci preferent serà l’Ajuntament. 
 
El Sr. Torres comenta que l’equip de govern pot comptar amb el suport total del seu grup, si bé 
recorda que caldrà resoldre molts punts. 
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El Sr. Monjo demana que consti en acta que “abans que en Martí Torres fos Batle, a l’any 2007, Santa 
Margalida ja existia i hi havia Batle i politics, perquè sembla que el Sr. Torres oblida que abans del 
2007 els batles de Santa Margalida han pertangut bàsicament al PP”. Per això li sembla de mal gust 
atacar a aquests batles, que varen fer el que varen poder. 
 
El Sr. Reus agraeix el suport i espera treballar amb tots els grups per aconseguir el millor. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (12 vots a favor (6 SxC 
+ 3 CxI + 3 CPU) i 5 abstencions (5 PP)), acorden aprovar la proposta abans descrita amb els acords que 
hi són proposats. 
 
 
4.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA SOBRE AUTORITZACIÓ I APROVACIÓ DE LA 
REVISIÓ DELS PREUS DEL CONTRACTE DE LA CONCESSIÓ DE LA GESTIÓ DEL 
SERVEI PÚBLIC DE NETEJA VIÀRIA DE CAN PICAFORT (2010- 2011- 2012) I DE LA 
SEVA MODIFICACIÓ (2010-2011). 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 11 d’agost de 2011, la qual  diu: 
 
“Assumpte: Revisió de preus del contracte de la concessió de la gestió del servei públic de neteja 

viària de Can Picafort ( 2010-2011-2012) i de la seva modificació(2010-2011). 

  

La Junta de Govern Local, en sessió extraordinària urgent que va tenir lloc el dia 4 de maig de 2006, 
acordà l'adjudicació del contracte de la concessió de la gestió del servei públic de neteja viària de Can 
Picafort a favor de la proposició presentada per l'UTE a constituir formada per les empreses Melchor 
Mascaró SA. i Rebalim SA, per un import de 119.996,33 €/any IVA inclòs, amb subjecció als plecs de 
clàusules econòmiques administratives i tècniques, i millores contingudes a l'oferta presentada. 
 
El contracte és formalitzà en data 26 de maig de 2006. La clàusula segona del contracte estableix la 
durada del contracte en vuit anys, a computar a partir de l'endemà de la seva formalització.  
 
La clàusula 33 del plec de condicions econòmiques administratives, titulada "Revisió de preus" 
contempla que la "la revisió de preus procedirà segons la variació de l'índex de preus de consum (IPC) 
nacional interanual”. 
 
Finalitzada la primera anualitat del contracte, l'empresa sol·licità l'aplicació de la revisió de preus en la 
segona anualitat. L’Ajuntament en sessió plenària de dia 24 de setembre de 2007 acorda autoritzar i 
aprovar la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de neteja viària de Can 
Picafort, sol·licitada per l’UTE “Melchor Mascaro, SA i Rebalim, SA” amb efectes de dia 26 de maig 
de 2007 i fixant l’import del contracte revisat en la quantia de 122.756,24 € (IVA inclòs). 
 
Finalitzada la segona anualitat del contracte, l'empresa sol·licità l'aplicació de la revisió de preus en la 
segona anualitat. L’Ajuntament en sessió plenària de dia 28 de juliol de 2008 acorda autoritzar i 
aprovar la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de neteja viària de Can 
Picafort, sol·licitada per l’UTE “Melchor Mascaro, SA i Rebalim, SA” amb efectes de dia 26 de maig 
de 2008 i fixant l’import del contracte revisat en la quantia de 128.403,02 € any (IVA inclòs). 
 
En data 24 d’octubre de 2008 es va formalitzar el contracte de modificació de la  neteja viària de Can 
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Picafort. El preu de la modificació és de 23.848,37 €/any IVA inclòs.   
 
L’Ajuntament Ple en data 5 de maig de 2009 va acordar autoritzar la cessió del contracte de gestió del 
servei públic de neteja viària de Can Picafort formalitzat en data 26 de maig de 2006 i de la seva 
modificació formalitzada en data 24 d’octubre de 2008,  a favor de l’empresa UTE a constituir per 
Melchor Mascaró SA i Net i Fresc SL. 
 
L’Ajuntament en sessió plenària de dia 30 de novembre de 2009 acordà autoritzar i aprovar la revisió de 
preus del contracte concessional del servei públic de neteja viària de Can Picafort, mitjançant l’aplicació 
de l’IPC (maig 2008-maig 2009) general, del – 0,9%, amb efectes del dia 26 de maig de 2009 i quedant 
fixat l’import del contracte revisat en la quantia de 127.247,39 € any (IVA inclòs) i autoritzar i aprovar la 
revisió de preus de la modificació del contracte concessional del servei públic de neteja viària de Can 
Picafort, mitjançant l’aplicació de l’IPC (octubre 2008-octubre 2009) general, del – 0,7%, amb efectes del 
dia 24 d’octubre de 2009 fins dia 24 d’octubre de 2010 i quedant fixat l’import del contracte revisat en la 
quantia de 23.681,43 € any (IVA inclòs). 
 
En data 28 de juny de 2010 i en data 22 de desembre de 2010 l’empresa concessionària “UTE Melchor 
Mascaró SA-Net i Fresc SL” sol·licita la revisió de preus del contracte concessional del servei públic 
de neteja viària de Can Picafort i de la seva modificació.  
 
Atès que a partir de l’1 de juliol de 2010 el tipus impositiu del valor afegit a passat del 7% al 8%.  
 
En data 21 de juliol de 2011 l’empresa concessionària “UTE Melchor Mascaró SA-Net i Fresc SL” 
sol·licita la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de neteja viària de Can 
Picafort amb efectes de 26 de maig de 2011. 
 
Vist l’informe d’intervenció, secretaria i contractació de data 11 d’agost de 2011, sobre la procedència 
del reconeixement de la revisió de preus de l’anualitat 2010-2011-2012,  aquesta batlia, previ informe 
de la comissió informativa general, proposa a l’ajuntament ple l’adopció dels següents acords: 
 
1.- Autoritzar i aprovar la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de neteja viària de 
Can Picafort, mitjançant l’aplicació de l’IPC (maig 2009-maig 2010) general, del 1,8%, amb efectes del 
dia 26 de maig de 2010 fins dia 26 de maig de 2011 i quedant fixat l’import del contracte revisat en la 
quantia de 130.630,63 € any (IVA inclòs). 
 
2n.- Autoritzar i aprovar la revisió de preus de la modificació del contracte concessional del servei públic 
de neteja viària de Can Picafort, mitjançant l’aplicació de l’IPC (octubre 2009-octubre 2010) general, del 
2,3%, amb efectes del dia 24 d’octubre de 2010 fins dia 24 d’octubre de 2011 i quedant fixat l’import del 
contracte revisat en la quantia de 24.452,41 € any (IVA inclòs). 
 
3er.- Autoritzar i aprovar la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de neteja viària 
de Can Picafort, mitjançant l’aplicació de l’IPC (maig 2010-maig 2011) general, del 3,5%, amb efectes 
del dia 26 de maig de 2011 fins dia 26 de maig de 2012, essent l’import del contracte 130.630,63€ any 
IVA inclòs, i afegint l’IPC de 3,5%, l’import total del contracte revisat des de 26 de maig de 2011 fins a 
26 de maig de 2012 quedarà fixat en 135.202,70€ any IVA inclòs. 
 
4rt.- Notificar al present acord a l’UTE "Melchor Mascaro, SA y Net i Fresc, SL” i al negociat 
d’intervenció municipal als efectes procedents. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple, acordarà.” 
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VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat, 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
 
 
5.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA SOBRE AUTORITZACIÓ I APROVACIÓ DE LA 
REVISIÓ DELS PREUS DEL CONTRACTE DE LA CONCESSIÓ DE LA GESTIÓ DEL 
SERVEI PÚBLIC DE RECOLLIDA I TRANSPORT DE RESIDUS SÒLIDS I URBANS DEL 
TERME MUNICIPAL DE SANTA MARGALIDA (2010-2011). 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 11 d’agost de 2011, la qual diu: 
 
“Assumpte: Revisió de preus del contracte de la concessió de la gestió del servei públic de recollida i 

transport dels residus sòlids urbans del terme municipal de Santa Margalida 2010-2011. 

 
La Junta de Govern Local, en sessió extraordinària urgent que va tenir lloc el dia 4 de maig de 2006, 
acordà l'adjudicació del contracte de la concessió de la gestió del servei públic de recollida i transport 
dels residus sòlids urbans del terme municipal de Santa Margalida a favor de la proposició presentada 
per l'UTE a constituir formada per les empreses Melchor Mascaró SA. i Rebalim SA, per un import de 
598.063,06 €/any IVA inclòs, amb subjecció als plecs de clàusules econòmiques administratives i 
tècniques, i millores contingudes a l'oferta presentada. 
 
El contracte és formalitzà en data 29 de maig de 2006. La clàusula segona del contracte estableix la 
durada del contracte en vuit anys, a computar a partir de l'endemà de la seva formalització.  
 
La clàusula 37 del plec de condicions econòmiques administratives, del contracte, titulada “Revisió de 
preus” contempla que "la revisió de preus procedirà segons la variació de l'índex de preus de consum 
(IPC) nacional interanual. 
 
Finalitzada la primera anualitat del contracte, l'empresa sol·licità l'aplicació de la revisió de preus en la 
segona anualitat. L’ajuntament en sessió plenària de dia 28 de gener de 2008 acordà autoritzar i 
aprovar la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de recollida i transport dels 
residus sòlids urbans del terme municipal de Santa Margalida, sol·licitada per l’UTE “Melchor 
Mascaro, SA i Rebalim, SA” amb efectes del dia 1 de juny de 2007 i fixant l’import del contracte 
revisat en al quantia de 611.818,51 € (IVA inclòs).    
 
L’Ajuntament Ple en data 5 de maig de 2009 va acordar autoritzar la cessió del contracte de gestió del 
servei públic de recollida i transport dels residus sòlids urbans del terme municipal de Santa Margalida  
a favor de l’empresa UTE Melchor Mascaró SA i Net i Fresc SL. 
 
L’ajuntament en sessió plenària de dia 30 de novembre de 2009 acordà autoritzar i aprovar la revisió de 
preus del contracte concessional del servei públic de recollida i transport dels residus sòlids urbans del 
terme municipal de Santa Margalida, de l’UTE "Melchor Mascaro, SA y Net i Fresc, SL”, mitjançant 
l’aplicació de l’IPC (maig 2007-maig 2008) general, del 4,60%, amb efectes del dia 1 de juny de 2008 
fins dia 31 de maig de 2009, i quedant fixat l’import del contracte revisat en la quantia de 639.962,19 € 
any (IVA inclòs) i autoritzar i aprovar la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de 
recollida i transport dels residus sòlids urbans del terme municipal de Santa Margalida, de l’UTE 
"Melchor Mascaro, SA y Net i Fresc, SL”, mitjançant l’aplicació de l’IPC (maig 2008-maig 2009) 
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general, del -0,9%, amb efectes del dia 1 de juny de 2009 fins dia 31 de maig de 2010, i quedant fixat 
l’import del contracte revisat en la quantia de 634.202,50 € any (IVA inclòs). 
  
En data 28 de juny de 2010 l’empresa concessionària “UTE Melchor Mascaró SA-Net i Fresc SL” 
sol·licita la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de recollida i transport dels 
residus sòlids urbans del terme municipal de Santa Margalida.  
 
A partir de l’1 de juliol de 2010 el tipus impositiu del valor afegit a passat del 7% al 8%.  
 
Vist l’informe d’intervenció, secretaria i contractació de data 11 d’agost de 2011, sobre la procedència 
del reconeixement de la revisió de preus de les anualitats 2010-2011, aquesta batlia, previ informe de 
la comissió informativa general, proposa a l’ajuntament ple l’adopció dels següents acords: 
 
1.- Autoritzar i aprovar la revisió de preus del contracte concessional del servei públic de recollida i 
transport dels residus sòlids urbans del terme municipal de Santa Margalida, mitjançant l’aplicació de 
l’IPC (maig 2009-maig 2010) general, del 1,8%, amb efectes del dia 1 de juny de 2010 fins dia 31 de 
maig de 2011, essent l’import del contracte amb el nou tipus impositiu 639.635,52€ any IVA inclòs, i 
afegint l’IPC de 1,8%, l’import total del contracte revisat des de 1 de juny de 2010 fins a 31 de maig de 
2011 és de 651.148,95€ any IVA inclòs. 
 
2n.- Notificar al present acord a l’UTE "Melchor Mascaro, SA y Net i Fresc, SL” i al negociat 
d’intervenció municipal als efectes procedents. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple, acordarà.” 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat, 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
 
 
6.- EXAMEN I APROVACIÓ PROPOSTA SOBRE LA PRÒRROGA DEL CONVENI  
D’ENCOMANA DE GESTIÓ AMB EL CONSELL DE MALLORCA PER A LA GESTIÓ DE 
LA RECOLLIDA SELECTIVA DE LES FRACCIONS DE PAPER CARTRÓ, VIDRE I 
ENVASOS LLEUGERS. 
 
Es presenta la proposta del regidor d’Urbanisme i Medi Ambient de dia 17 d’agost de 2011 , la qual 
diu: 
 
“PROPOSTA DEL REGIDOR D’URBANISME I MEDI AMBIENT AL PLE SOBRE LA 
PRÒRROGA DEL CONVENI  D’ENCOMANA DE GESTIÓ AMB EL CONSELL DE 
MALLORCA PER A LA GESTIÓ DE LA RECOLLIDA SELECTIVA DE LES FRACCIONS DE 
PAPER CARTRÓ, VIDRE I ENVASOS LLEUGERS. 
 
La recollida selectiva va ser introduïda al pla Director Sectorial de Gestió de Residus aprovat pel 
Govern de les Illes Balears en data 21 de febrer de 2000, per aplicació de la llei de residus 10/98, i de 
conformitat amb l’establert a la L.R.B.R.L. 
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L’Ajuntament de  Santa Margalida, el Ple de dia 5 de novembre de 2001 va prendre l’acord 
d’encomanar la gestió de la recollida selectiva de les fraccions paper-cartró, vidres i envasos lleugers, 
al Consell de Mallorca . 
 
El 15 de gener de 2002, el Consell de Mallorca i l’Ajuntament de Santa Margalida signaren el citat 
conveni amb un termini de vigència fins el 31 de desembre de 2011. 
 
Per part del Consell de Mallorca s'ha informat a l'Ajuntament que existeix una discordança entre la 
vigència del conveni signat i la data d’acabament  del contracte entre el Consell de Mallorca i la 
concessionària del servei de recollida de la zona, la U.T.E. F.C.C.-Lumsa, que finalitza el 30 de maig 
de 2012, així de com la conveniència de prorrogar l'esmentat conveni fins a la data de finalització del 
contracte. 
 
Per tot això aquest Regidor eleva al Ajuntament Ple la següent proposta: 
 
PROPOSTA D’ACORD 
 

1. Prorrogar l’encomana al Consell de Mallorca la gestió de la recollida selectiva de les fraccions 
paper-cartró, vidre i envasos lleugers, en les àrees d’aportació i parcs verds fins al 30 de maig 
de 2012,  per tal que el Consell de Mallorca dugui a terme l’esmentada recollida selectiva, 
d’acord amb allò que preveu la Disposició addicional quarta del Pla Director Sectorial per a la 
Gestió de Residus Urbans de l’Illa de Mallorca aprovat per Decret 21/2000, de 18 de febrer. 

 
2. Notificar aquest acord al Consell de Mallorca.” 

 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el portaveu Antoni Reus (SPC) recordant que la recollida selectiva és competència 
municipal, si bé en el 2001, el Consell de Mallorca es va fer càrrec de la mateixa mitjançant iglús, i 
tots els ajuntaments de Mallorca varen fer una encomana de gestió al Consell. Aquestes encomanes 
finalitzen el dia 31 de desembre de 2011. Donat que el contracte del Consell amb l’empresa que recull 
els iglús finalitza el 30 de maig del 2012, el Consell ha demanat als ajuntaments si poden prorrogar 
cinc mesos, per tal que coincideixi el fi de l’encomana amb el contracte amb l’empresa. Per tant, es 
proposa prorrogar la referida encomana. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat, 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
 
 
7.- EXAMEN I APROVACIÓ EXPEDIENT MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA NÚM. 
8/2011 DINTRE DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2011. 
 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 1 d’agost de 2011, la qual diu: 
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“Vist l’expedient de modificació de crèdit 8/2011 per la concessió d’un crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançat amb baixes per anul·lació d’altres aplicacions  pressupostàries, de data 1 
d’agost de 2011, cosistent en el segënt detall: 
 
APLICACIONS PRESSUPOSTARIES QUE DISMINUEIXEN: 
 
A.PRESSUP DENOMINACIÓ C.INICIAL DISMINUCIÓ C.DEFINITIU 
150 62200 DIRECCIÓ OBRES MUNICIPALS (P.E) 76.843,49   25.673,02   51.170,47   
459 60001 TANCAMENT DE SOLARS 9.000,00   9.000,00   0,00   
171 62100 TACAMENT RESIDENCIA C.P 84,00   84,00   0,00   
334 62300 CARTELLS CENTRE CULTURAL JOAN MASCARÓ 117,64   117,64   0,00   
321 62500 MOBILIARI ESCOLETA EDUCACIÓ INFANTIL 303,77   303,77   0,00   
  TOTAL 86.348,90   35.178,43   51.170,47   
 
 
La disminució de les esmentades aplicacions pressupostaries, es degut a que les despeses relatives a 
les mateixes no es realitzaran o ja han finalitzat hi tenen un sobrant. A part de l’anterior cal esmentar 
que es financen amb recursos finalistes, més concretament  amb el préstec de l’exercici 2010. Tal i 
com estableix la legislació vigent el prestec no emprar s’hauria d’amortitzar o fer una canvi de destí 
del mateix.  
 
APLICACIONS PRESSUPOSTARIES QUE ES CREEN O AUGMENTEN: 
SUPLEMENT DE CRÈDIT 
 
A.PRESSUP DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
332 62601 ADQ EQUIPS D'INFORMATICS C.P 18.000,00   1.696,30   19.696,30   
332 62500 MOBILIARI BIBLIOTECA C.P 35.396,42   3.031,39   38.427,81   
231 62207 REFORMA I AMMPLIACIÓ CENTRE DIA 131.587,86   52,76   131.640,62   
342 62200 COBERTA PISCINA S.M 237.451,25   4.362,18   241.813,43   
  TOTAL 422.435,53   9.142,63   431.578,16   

 
 
 
 
CRÈDIT EXTRAORDINARI: 
 
A.PRESSUP DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
920 62300 AIRES ACONDICIONATS 0,00   3.782,00   3.782,00   
920 60000 FINCA RUSTICA 0,00   9.000,00   9.000,00   
459 61000 REPOSICIÓ ACERES I VORAVIES 0,00   4.016,56   4.016,56   
331 63500 MOBILIARI I ESTRIS CENTRE DIA 0,00   548,70   548,70   
432 63500 MOBILIARI I ESTRIS OFICINA TURISME 0,00   813,30   813,30   
338 63500 MOBILIARI I ESTRIS FESTES 0,00   708,00   708,00   
134 63500 MOBILIARI I ESTRIS PROTECCIÓ CIVIL 0,00   1.664,98   1.664,98   
342 63500 MOBILIARI I ESTRIS INSTAL·LACIONS ESPORTIVES 0,00   325,68   325,68   
161 62302 BOMBA AIGUA RESIDUAL 0,00   4.840,28   4.840,28   
920 63200 EDIFICIS MUNICIPALS 0,00   336,30   336,30   
  TOTAL 0,00   26.035,80   26.035,80   
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Les aplicacions que augmenten fan referència a compromisos de despesa adquirits en el present 
exercici (despeses ja realitzades) o que es realitzarà dins el present exercici,que no poden ajornar-se i 
per les quals no existeix consignació pressupostaria o es insuficient. 
Vist l’informe d’intervenció de data 1 d’agost de 2011. 

Per tot això i d’acord amb l’article 177.4 TRLRHL i 35 a 38 i 49 a 51 del RD 500/90, aquesta Batlia 

proposa al Ple, l’adopció del següent acord: 

 
1). Aprovar inicialment la modificació de crèdit 8/2011 de concessió de crèdit extraordinari i  
suplement de crèdit finançat amb baixes per anul·lació, per un import de  35.178’43  €.  
 
Finançament que es proposa:  
 
1)- Anul·lacions o baixes dels crèdits d’aplicacions pressuposatries de l’estat de despeses:  
 
A.PRESSUP DENOMINACIÓ C.INICIAL DISMINUCIÓ C.DEFINITIU 
150 62200 DIRECCIÓ OBRES MUNICIPALS (P.E) 76.843,49   25.673,02   51.170,47   
459 60001 TANCAMENT DE SOLARS 9.000,00   9.000,00   0,00   
171 62100 TACAMENT RESIDENCIA C.P 84,00   84,00   0,00   
334 62300 CARTELLS CENTRE CULTURAL JOAN MASCARÓ 117,64   117,64   0,00   
321 62500 MOBILIARI ESCOLETA EDUCACIÓ INFANTIL 303,77   303,77   0,00   
  TOTAL 86.348,90   35.178,43   51.170,47   
 
Aplicacions pressupostaries que s’incrementen: 
1). Suplement de crèdit: 
 
A.PRESSUP DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
332 62601 ADQ EQUIPS D'INFORMATICS C.P 18.000,00   1.696,30   19.696,30   
332 62500 MOBILIARI BIBLIOTECA C.P 35.396,42   3.031,39   38.427,81   
231 62207 REFORMA I AMMPLIACIÓ CENTRE DIA 131.587,86   52,76   131.640,62   
342 62200 COBERTA PISCINA S.M 237.451,25   4.362,18   241.813,43   
  TOTAL 422.435,53   9.142,63   431.578,16   

 
2). Crèdit Extraordinari: 

A.PRESSUP DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
920 62300 AIRES ACONDICIONATS 0,00   3.782,00   3.782,00   
920 60000 FINCA RUSTICA 0,00   9.000,00   9.000,00   
459 61000 REPOSICIÓ ACERES I VORAVIES 0,00   4.016,56   4.016,56   
331 63500 MOBILIARI I ESTRIS CENTRE DIA 0,00   548,70   548,70   
432 63500 MOBILIARI I ESTRIS OFICINA TURISME 0,00   813,30   813,30   
338 63500 MOBILIARI I ESTRIS FESTES 0,00   708,00   708,00   
134 63500 MOBILIARI I ESTRIS PROTECCIÓ CIVIL 0,00   1.664,98   1.664,98   
342 63500 MOBILIARI I ESTRIS INSTAL·LACIONS ESPORTIVES 0,00   325,68   325,68   
161 62302 BOMBA AIGUA RESIDUAL 0,00   4.840,28   4.840,28   
920 63200 EDIFICIS MUNICIPALS 0,00   336,30   336,30   
  TOTAL 0,00   26.035,80   26.035,80   
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2). Exposar-lo al públic durant un termini reglamentari de quinze dies hàbils, mitjançant un edicte en el 

tauler d’anuncis i al Butlletí Oficial de les Illes Balears, de conformitat amb el que disposa l’apartat cinquè 

de l’informe d’intervenció. 
 
3). En el cas de que no es presentin reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat i 
s’anul·larà el crèdit de les aplicacions pressuposataries del pressupost de despeses 2011 i es crearàn o 
augmentaran els crèdits corresponents. 
 
No Obstant, el Ple acordarà.” 
 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el Batle dient que bàsicament consisteix en l’anulació d’unes partides del pressupost 
del 2011, que no s’aplicaran, per un import aproximat de trenta-cinc mil euros, i destinar l’import de 
les mateixes a altres partides, en les que hi ha necessitat. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits vist el dictamen de la Comissió Informativa, prèvia deliberació, per unanimitat, 
acorden aprovar íntegrament la proposta  abans descrita i els acords que hi són proposats. 
 
 
8.- EXAMEN I APROVACIÓ EXPEDIENT MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA NÚM. 
9/2011 DINTRE DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2011. 
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 3 d’agost de 2011, la qual diu: 
 
Vist l’expedient de modificació de crèdit 9/2011 per la concessió d’un crèdit extraordinari i suplement 
de crèdit finançat amb baixes per anul·lació d’altres aplicacions  pressupostàries, de data 3 d’agost de 
2011, cosistent en el segënt detall: 
 
APLICACIONS PRESSUPOSTARIES QUE DISMINUEIXEN: 
 

A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL DISMINUCIÓ C.DEFINITIU 
336 78000 ESGLESIA SANTA MARGALIDA 40.000,00  40.000,00  0,00  
336 78001 ESGLESIA CAN PICAFORT 24.000,00  24.000,00  0,00  
336 78002 ESGLESIA SON SERRA 12.000,00  12.000,00  0,00  
341 78000 CONVENI C.ESPORTIU MARGARITENSE 52.000,00  51.079,54  920,46  
341 78001 CONVENI C.ESPORTIU PLATGES 50.000,00  49.115,29  884,71  
231 78000 CONVENI PROJECTE HOME 4.063,00  4.063,00  0,00  
169 62401 ADQ COTXE BRIGADA OBRES 8.000,00  8.000,00  0,00  
321 62201 COL·LEGIS  15.000,00  15.000,00  0,00  
 TOTAL 205.063,00  203.257,83  1.805,17  

 
APLICACIONS PRESSUPOSTARIES QUE ES CREEN O AUGMENTEN: 
SUPLEMENT DE CRÈDIT: 

A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
162 22799  ELIMINACIÓ FEMS SON REUS 800.000,00  145.257,83  946.257,83  
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011 31100  DESP. FORMALIT, MODIFIC I CANCEL PRÉSTEC 3.000,00  2.000,00  4.000,00  
  TOTAL 803.000,00  147.257,83  950.257,83  

 
CRÈDIT EXTRAORDINARI: 
 
A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
342 35201 INTERESSOS SENTENCIA ACSA 0,00  56.000,00  56.000,00  
  TOTAL 0,00  56.000,00  56.000,00  

 
Vist l’informe d’intervenció de data 3 d’agost de 2011. 
Per tot això i d’acord amb l’article 177.4 TRLRHL i 35 a 38 i 49 a 51 del RD 500/90, aquesta Batlia 
proposa al Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1). Aprovar inicialment la modificació de crèdit 9/2011 de concessió de crèdit extraordinari i  
suplement de crèdit finançat amb baixes per anul·lació, per un import de    203.257,83  €.  
Finançament que es proposa:  
1)- Anul·lacions o baixes dels crèdits d’aplicacions pressuposatries de l’estat de despeses:  

A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL DISMINUCIÓ C.DEFINITIU 
336 78000 ESGLESIA SANTA MARGALIDA 40.000,00  40.000,00  0,00  
336 78001 ESGLESIA CAN PICAFORT 24.000,00  24.000,00  0,00  
336 78002 ESGLESIA SON SERRA 12.000,00  12.000,00  0,00  
341 78000 CONVENI C.ESPORTIU MARGARITENSE 52.000,00  51.079,54  920,46  
341 78001 CONVENI C.ESPORTIU PLATGES 50.000,00  49.115,29  884,71  
231 78000 CONVENI PROJECTE HOME 4.063,00  4.063,00  0,00  
169 62401 ADQ COTXE BRIGADA OBRES 8.000,00  8.000,00  0,00  
321 62201 COL·LEGIS  15.000,00  15.000,00  0,00  
 TOTAL 205.063,00  203.257,83  1.805,17  

Aplicacions pressupostaries que s’incrementen: 
1). Suplement de crèdit: 

A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
162 22799  ELIMINACIÓ FEMS SON REUS 800.000,00  145.257,83  946.257,83  
011 31100  DESP. FORMALIT, MODIFIC I CANCEL PRÉSTEC 3.000,00  2.000,00  4.000,00  
  TOTAL 803.000,00  147.257,83  950.257,83  

 
2). Crèdit Extraordinari: 
A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
342 35201 INTERESSOS SENTENCIA ACSA 0,00  56.000,00  56.000,00  
  TOTAL 0,00  56.000,00  56.000,00  

 
2). Exposar-lo al públic durant un termini reglamentari de quinze dies hàbils, mitjançant un edicte en el 
tauler d’anuncis i al Butlletí Oficial de les Illes Balears, de conformitat amb el que disposa l’apartat cinquè 
de l’informe d’intervenció. 
3). En el cas de que no es presentin reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat i 
s’anul·larà el crèdit de les aplicacions pressuposataries del pressupost de despeses 2011 i es crearàn o 
augmentaran els crèdits corresponents. 
No Obstant, el Ple acordarà.” 
 
 
INTERVENCIONS: 
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Intervé el Batle recordant que el pressupost del 2011 inclou unes partides finançades amb recursos 
corrents. Es proposa donar-les de baixa, per donar d’alta unes altres partides, a les que cal fer front. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 SxC + 
3 CxI) i 8 abstencions (5 PP + 3 CPU)), acorden aprovar la proposta abans descrita amb els acords que hi 
són proposats. 
 
Novament intervé el Batle demanant que consti en acta que “em toca molt els collons que noltros 
intentem aprovar coses que voltros heu gastat, i no podíeu gastar, i noltros li hàgim de donar cobertura 
legal, i encara tengueu la barra d’abstenir-vos”. 
 
Respon el portaveu Martí Torres (PP) recordant al Sr. Cifre que el seu grup va votar en contra del 
pressupost del 2011. Considera que cal fer-ho així, però no per haver canviat de banda, s’han de 
canviar les maneres. Es a dir, el PP no pot donar suport a allò que li varen dir que no fes, i ara fa el Sr. 
Cifre. Reitera que el Sr. Cifre va votar en contra del pressupost. 
 
El Sr. Cifre recorda que varen votar en contra del pressupost perquè segons un informe d’Intervenció, 
els ingressos no es podrien realitzar, i les despeses serien mes altes que el pressupostat, tal com es 
comprova en aquests moments. Des del seu punt de vista, es tractava d’un pressupost irreal i falç. 
 
Des del punt de vista del Sr. Torres, l’actual equip de govern concertarà credits i augmentarà els 
imposts. 
 
En aquest moment intervé el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, dient que l’equip de govern farà front a 
les despeses de la piscina, que estava mal construïda. Des del seu punt de vista, el Sr. Torres és un 
indocumentat, i el que hauria d’haver fet, respecte a la piscina, és demanar responsabilitats l’any 2007. 
 
El Sr. Torres li diu que en demani ell. 
 
Respon el Sr. Monjo dient que demanaran responsabilitats, d’acord amb els informes tècnics. 
 
 
9.- EXAMEN I APROVACIÓ EXPEDIENT MODIFICACIÓ PRESSUPOSTÀRIA NÚM. 
10/2011 DINTRE DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2011.  
 
Es presenta la proposta de Batlia de dia 3 d’agost de 2011, la qual diu: 
 
 

Vist l’expedient de modificació de crèdit 10/2011 per la concessió d’un crèdit extraordinari i 
suplement de crèdit finançat amb l’operació de crèdit 2011 no prevista en el pressupost municipal 
2011, de data 3 d’agost de 2011, cosistent en el segënt detall: 
CONCEPTE D’INGRÉS: 
 
CONCEPTE DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
91300  Préstecs a mig i llarg termini 0,00   999.057,83   999.057,83   
  TOTAL 0,00   999.057,83   999.057,83   
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APLICACIONS PRESSUPOSTARIES QUE ES CREEN O AUGMENTEN: 
CRÈDIT EXTRAORDINARI: 

A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
336 78100 CONVENI SANTA MARGALIDA 0,00   40.000,00   40.000,00   
336 78101 CONVENI CAN PICAFORT 0,00   24.000,00   24.000,00   
336 78102 CONVENI SON SERRA 0,00   12.000,00   12.000,00   
341 78100 TRANF C.ESPORTIU MARGARITENSE 0,00   51.079,54   51.079,54   
341 78101 TRANF C.ESPORTIU PLATGES 0,00   49.115,29   49.115,29   
231 78100 TRANF PROJECTE HOME 0,00   4.063,00   4.063,00   
169 62402 ADQ COTXE BRIGADA OBRES 0,00   12.000,00   12.000,00   
454 61000 (01) MANTENIMENT CAMINS RURALS 0,00   60.000,00   60.000,00   
342 62204 (01) POLIESPORTIUS C.PICAFORT 0,00   50.000,00   50.000,00   

342 61000 
CLAVEGUERAM POLIESPORTIU S 
MARGALIDA 0,00   70.000,00   70.000,00   

161 62301 (01) POUS I BOMBES AUGIA POTABLE 0,00   12.000,00   12.000,00   
459 61900 (01) SENYALITZACIÓ VIA PÚBLICA 0,00   9.000,00   9.000,00   
170 62500 (01) PAPERERES I CONTENIDORS 0,00   12.000,00   12.000,00   
342 62205 (01) POLIESPORTIU SANTA MARGALIDA 0,00   25.000,00   25.000,00   
342 62206 (01) PISCINA C.PICAFORT PETITA 0,00   15.000,00   15.000,00   
322 60000 COMPRA TERRENYS DOCENTS S.MARGALIDA 0,00   85.000,00   85.000,00   
321 60000 COMPRA TERRENYS COL·LEGI C.PICAFORT 0,00   180.000,00   180.000,00   
342 62207 (01) PISTA C.PICAFORT (INSTAL ESPORTIVES) 0,00   33.800,00   33.800,00   
342 62208 (01) POLIESPORTIU SON SERRA 0,00   30.000,00   30.000,00   
332 62500 MOBILIARI I ESTRIS ARXIU MUNICIPAL 0,00   3.000,00   3.000,00   
150 61000 REHABILITACIÓ PATRIMONI ARQUEO 0,00   12.000,00   12.000,00   
150 62703 REVISIO NORMES SUBSIDIÀRIES 0,00   60.000,00   60.000,00   
132 62300 SONOMETRO 0,00   6.000,00   6.000,00   
453 60000 (01) ASFALTAT I ADECENT DE CARRERS 0,00   10.000,00   10.000,00   
 TOTAL 0,00   865.057,83   865.057,83   

 
 
SUPLEMENT DE CRÈDIT: 
 
A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
459 60000 (01) MUR INSTITUT 400.000,00   125.000,00   525.000,00   

920 62600 (01) 
ADQUISICIÓ EQUIPS 
INFORMATICS 2.185,89   3.000,00   5.185,89   

459 61000 (01) REPOSICIÓ ACERES I VORAVIES 4.016,56   6.000,00   10.016,56   
 TOTAL 406.202,45   134.000,00   540.202,45   

 
 
Vist l’informe d’intervenció de data 3 d’agost de 2011. 
Per tot això i d’acord amb l’article 177.4 TRLRHL i 35 a 38 i 49 a 51 del RD 500/90, aquesta Batlia 
proposa al Ple, l’adopció del següent acord: 
 
1). Aprovar inicialment la modificació de crèdit 10/2011 de concessió de crèdit extraordinari i  
suplement de crèdit finançat amb operació de crèdit (préstce a llarg termini), per un import de  
999.057’83  €.  
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Concepte d’ingrés: 
 
CONCEPTE DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
91300  Préstecs a mig i llarg termini 0,00   999.057,83   999.057,83   
  TOTAL 0,00   999.057,83   999.057,83   

 
 
Aplicacions pressupostaries que s’incrementen: 
1). Suplement de crèdit: 
 
A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
459 60000 (01) MUR INSTITUT 400.000,00   125.000,00   525.000,00   

920 62600 (01) 
ADQUISICIÓ EQUIPS 
INFORMATICS 2.185,89   3.000,00   5.185,89   

459 61000 (01) REPOSICIÓ ACERES I VORAVIES 4.016,56   6.000,00   10.016,56   
 TOTAL 406.202,45   134.000,00   540.202,45   

 
 
 
 
2). Crèdit Extraordinari: 
 

A.PRESS DENOMINACIÓ C.INICIAL AUGMENT C.DEFINITIU 
336 78100 CONVENI SANTA MARGALIDA 0,00   40.000,00   40.000,00   
336 78101 CONVENI CAN PICAFORT 0,00   24.000,00   24.000,00   
336 78102 CONVENI SON SERRA 0,00   12.000,00   12.000,00   
341 78100 TRANF C.ESPORTIU MARGARITENSE 0,00   51.079,54   51.079,54   
341 78101 TRANF C.ESPORTIU PLATGES 0,00   49.115,29   49.115,29   
231 78100 TRANF PROJECTE HOME 0,00   4.063,00   4.063,00   
169 62402 ADQ COTXE BRIGADA OBRES 0,00   12.000,00   12.000,00   
454 61000 (01) MANTENIMENT CAMINS RURALS 0,00   60.000,00   60.000,00   
342 62204 (01) POLIESPORTIUS C.PICAFORT 0,00   50.000,00   50.000,00   

342 61000 
CLAVEGUERAM POLIESPORTIU S 
MARGALIDA 0,00   70.000,00   70.000,00   

161 62301 (01) POUS I BOMBES AUGIA POTABLE 0,00   12.000,00   12.000,00   
459 61900 (01) SENYALITZACIÓ VIA PÚBLICA 0,00   9.000,00   9.000,00   
170 62500 (01) PAPERERES I CONTENIDORS 0,00   12.000,00   12.000,00   
342 62205 (01) POLIESPORTIU SANTA MARGALIDA 0,00   25.000,00   25.000,00   
342 62206 (01) PISCINA C.PICAFORT PETITA 0,00   15.000,00   15.000,00   
322 60000 COMPRA TERRENYS DOCENTS S.MARGALIDA 0,00   85.000,00   85.000,00   
321 60000 COMPRA TERRENYS COL·LEGI C.PICAFORT 0,00   180.000,00   180.000,00   
342 62207 (01) PISTA C.PICAFORT (INSTAL ESPORTIVES) 0,00   33.800,00   33.800,00   
342 62208 (01) POLIESPORTIU SON SERRA 0,00   30.000,00   30.000,00   
332 62500 MOBILIARI I ESTRIS ARXIU MUNICIPAL 0,00   3.000,00   3.000,00   
150 61000 REHABILITACIÓ PATRIMONI ARQUEO 0,00   12.000,00   12.000,00   
150 62703 REVISIO NORMES SUBSIDIÀRIES 0,00   60.000,00   60.000,00   
132 62300 SONOMETRO 0,00   6.000,00   6.000,00   
453 60000 (01) ASFALTAT I ADECENT DE CARRERS 0,00   10.000,00   10.000,00   
 TOTAL 0,00   865.057,83   865.057,83   
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2). Exposar-lo al públic durant un termini reglamentari de quinze dies hàbils, mitjançant un edicte en el 
tauler d’anuncis i al Butlletí Oficial de les Illes Balears, de conformitat amb el que disposa l’apartat cinquè 
de l’informe d’intervenció. 
 
3). En el cas de que no es presentin reclamacions, l’expedient s’entendrà definitivament aprovat.  
No Obstant, el Ple acordarà.” 
 
INTERVENCIONS: 
 
Pren la paraula el Batle dient que l’Ajuntament ha de fer un préstec per finançar inversions, entre 
elles, manteniment de camins rurals i construcció d’una canonada per evacuar les aigües brutes del 
camp de futbol de Santa Margalida, ja que actualment s’aboquen al subsòl i el cost del camió que 
recull les referides aigües ascendeix a 24000 euros anuals. 
 
A continuació pren la paraula el portaveu Martí Torres (PP) recordant que durant la passada 
legislatura els grups de l’oposició eren partidaris de no fer préstecs, eliminar el personal de confiança i 
reduir la despesa de festes, mentre que no han passat cent dies des de la presa de possessió del nou 
govern i es proposa un préstec d’un milió d’euros. Per altra part, comenta que ha aparegut a la premsa 
que es vol encarregar projecte del mur a un altre tècnic per intentar reduir costs i demana ser informat 
de si realment es així. 
 
Respon el portaveu Antoni Reus (SPC) dient que s’estudia plantejar una altra solució. 
 
El Sr. Torres demana ser informat de si aquesta partida és suficient. 
 
Respon el Batle dient que pel projecte que va deixar el Sr. Torres no és suficient. Pel nou projecte, en 
aquests moments es desconeix. 
 
El Sr. Torres comenta que augmentant els imposts, les taxes i els preus públics es fàcil augmentar el 
romanent de tresoreria. També comenta que és incongruent que un Batle digui que no pot fer front a la 
despesa del personal, i poc temps després, es plantegi adquirir una finca rustica. 
 
Seguidament pren la paraula el Batle recordant que durant els anys que l’Ajuntament recaptava 
quantitats elevades en concepte de llicencies d’obra, l’equip de govern del PP feia préstecs anuals per 
un import aproximat d’un milió d’euros. Per altra part, comenta que l’actual equip de govern ha de 
retornar a l’Estat uns 115000 euros de la liquidació del 2008 i uns 400000 de la del 2009. Una 
sentencia referent a la piscina obliga a l’Ajuntament a pagar uns 300000 euros. Una altra sentencia 
obliga a pagar uns 24000 euros del gasoil de la mateixa. A causa de no disposar de normes 
subsidiàries, hi ha dues sentencies, actualment recurrides, que obliguen a pagar més d’un milió d’euros 
per temes urbanístics de Son Serra. Davant això, l’equip  de govern ha reduït els càrrecs de confiança i 
les dedicacions exclusives. Des del seu punt de vista, els que han destrossat les arques de l’Ajuntament 
no han de voler donar classes de moral. També considera que si cal pujar els imposts, i no queda altre 
remei, els haurà d’augmentar. Des del seu punt de vista, el Sr. Torres hauria de ser mes humil i 
col·laborador i presentar alternatives. 
 
El Sr. Torres recorda que quan va prendre possessió com a Batle també va haver de fer front a diverses 
despeses, i que durant la passada legislatura, el deute bancari no va augmentar. També comenta que ha 
presentat la gestió econòmica de la totalitat de la passada legislatura. 
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Per la seva part, el Batle comenta que cal guanyar-se el respecte, i que l’actual equip de govern no 
deixarà les seves funcions a favor de persones de fora de l’Ajuntament ni tudarà els doblers. Per altra 
part, comenta que la modificació pressupostaria objecte de debat, no afecta a la massa d’endeutament 
global de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Torres assegura que és la mateixa situació de la passada legislatura. 
 
El Batle puntualitza que durant la legislatura anterior les liquidacions de l’Estat eren positives, mentre 
que aquesta legislatura, de moment són negatives. Per tant, la situació no és la mateixa. 
 
Intervé en aquest moment el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, dient que des del seu punt de vista, el 
Sr. Torres avorreix la gent amb les seves intervencions. 
 
A continuació pren la paraula la regidora Ana Rodríguez (PP) demanant ser informada de les 
actuacions previstes amb l’augment de la partida del poliesportiu de Can Picafort. 
 
Respon el Batle dient que en aquests moments sols hi ha previsions. 
 
La mateixa regidora demana ser informada sobre el poliesportiu de Santa Margalida i la compra d’uns 
terrenys. 
 
Respon el Batle dient que pel que fa al poliesportiu es tracta de les teulades, i s’estan fent gestions en 
relació als terrenys. 
 
La mateixa regidora demana ser informada de la partida de manteniment de camins rurals. 
 
Respon el Batle dient que es per continuar realitzant aquestes tasques i reitera que aquestes partides 
són una previsió. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 SxC + 
3 CxI) i 8 vots en contra (5 PP + 3 CPU)), acorden aprovar la proposta abans descrita amb els acords que 
hi són proposats. 
 
 
 
10.-  ELECCIÓ JUTGE DE PAU TITULAR. 
 
1. ANTECEDENTS  
 
1. En aquest Ajuntament es tramita l’expedient per nomenar jutge de pau titular d’aquest municipi. 
 
2. El secretari va emetre l’informe jurídic sobre el procediment a seguir, el qual consta a l’expedient. 
 

3. Per edicte publicat en el BOIB núm.66, de data 3 de maig de 2011, es va fer la convocatòria pública per 

cobrir la plaça de què es tracta i, finalitzat el termini de presentació d’instàncies, han presentat instància 

les persones següents: 
 
  a) Salvador Colomé Costa 
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  b) Miguel Calvó Ribas 
  c) Francisco Font Morey 
  d) Catalina Rosselló Garaña 
  e) Bárbara Rosa Piña Garau 
 
4. Que en data 24 d’agost la Sra. Bárbara Rosa Piña Garau va presentar la seva renúncia a la 
candidatura. 
   
 
2. FONAMENTS DE DRET 
 
D’acord amb els articles 101.2 de la Llei 6/1985, d’1 de juliol, del poder judicial, i 6 del Reglament 
núm. 3/1995, de 7 de juny, dels jutges de pau, correspon al Ple de la corporació efectuar proposta de 
nomenament del jutge de pau titular d’aquest municipi, per acord adoptat amb el vot favorable de la 
majoria absoluta dels seus membres, entre les persones que, reunint les condicions legals, hagin 
presentat instància en la convocatòria pública. 
 
INTERVENCIONS: 
 
En primer lloc, el portaveu Martí Torres (PP) demana ser informat del tipus de votació. 
 
Respon el Batle dient que la votació serà nominal. 
 
El tinent de batle, Sr. Joan Monjo, comenta que han parlat amb els grups PSOE i CPU, i que el grup 
municipal del PP no ha parlat amb ells. 
 
Intervé novament el Sr. Torres demanant que consti en acta que “a vegades les persones han de xerrar 
perquè es necessiten justificar”. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament els reunits, per majoria, procedeixen a votar nominalment els candidats presentats, 
donant el següent resultat: 
 

- El Sr. Salvador Colomé Costa, 9 vots a favor (6 SxC + 3 CxI) 
- La Sra. Catalina Rosselló Garaña, 8 vots a favor ( 5 PP + 3 CPU) 
- El Sr. Miguel Calvó Ribas, 0 vots a favor. 
- El Sr. Francisco Font Morey, 0 vots a favor. 

 
 
Havent obtingut nou vots a favor el Sr. Salvador Colomé Costa, que representa el vot favorable de la 
majoria absoluta legal, queda elegit per exercir el càrrec de jutge de pau titular d’aquest municipi. I 
així mateix es proposa el seu nomenament a la Sala de Govern del Tribunal de Justicia de les Illes 
Balears per conducte del Jutjat de 1ª Instància i Instrucció d’ Inca. 
 
 
11.- EXAMEN I APROVACIÓ MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL CXI 
SOBRE ENCOMANAR A L’ESCULTOR SR. DAMIÀ RAMIS CAUBET UN ESTUDI DE 
REDISSENY DE L’ENTORN DEL MONUMENT DE LA BEATA. 
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Es presenta la proposta del Grup CxI de dia 24 d’agost de 2011, la qual diu: 
 

“Joan Monjo Estelrich, amb DNI 42.955.189-K, portaveu del Grup Municipal de 
Convergència per les Illes a l’Ajuntament de Santa Margalida, presenta per a ser sotmesa al proper 
plenari ordinari d’aquesta corporació, la següent PROPOSICIÓ 
 
 
TÍTOL: Monument de de La Beata 
 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 
 

Davant del desafortunat resultat de les obres de reforma realitzades als Jardins de La Beata, 
unes actuacions que alteren de forma molt negativa un racó tradicional, molt emblemàtic i estimat per 
tots els margalidans, a més de rompre l’armonia i desfigurar les perspectives del seu entorn de caràcter 
tradicional, i ja que l’actual composició amb els bocins de la gerra competeix en massa, volum i altura 
amb l’escultura de La Beata, limitant el camp visual, espenyant l’armonia artística del monument 
original i desfigurant les seves perspectives. 

Atès a que aquesta desafortunada actuació s’ha fet al costat d’un bé catalogat com és “Sa 
Rectoria”, un edifici del segle XVII. 

Atesa la constatable destrucció del caràcter tradicional del lloc i de la desafortunada mescla 
d’estils, impròpia d’un lloc tan emblemàtic. 

Atès que les actuacions esmentades han despullat el conjunt monumental de La Beata de tot el 
seu contingut espiritual, abans plè de sentiment, de sigunificació i d’armonia convertint el grup 
escultòric en un racó vulgar. 
 

El Grup Municipal de Convergència per les Illes, presenta i eleva a la consideració del Ple de 
l’Ajuntament de Santa Margalida la següent proposta: 
 
ACORD: 
 

L’Ajuntament de Santa Margalida acorda sol·licitar a Damià Ramis Caubet, reconegut escultor 
i fill de Remigia Caubet escultora i autora del monument de La Beata original, un estudi per a la 
reconstrucció i redisseny de l’entorn de La Beata per tal de retornar al lloc la unitat conceptual, 
estètica i urbana de la figura de La Beata amb el seu tradicional entorn ajardinat.” 

 
INTERVENCIONS: 
 
En primer lloc, pren la paraula el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, comentant que la col·locació dels 
trossos de gerra de ferro va suposar fer malbé un racó tradicional del municipi. Per això, proposen 
contactar amb el fill de l’escultora Remigia Caubet, per tal de dur a terme un estudi, sense cap cost, i 
una proposta pel referit racó. Des del seu punt de vista, l’important és la Beata i no els trossos de 
gerra. 
 
Acte seguit intervé el Batle enunciant el seu compromís de no dur a terme cap modificació sense dur-
la al ple. 
 
VOTACIÓ: 
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Seguidament els reunits, vist el dictamen de la Comissió Informativa, per majoria (9 vots a favor (6 SxC + 
3 CxI) i 8 vots en contra (5 PP + 3 CPU)), acorden aprovar la proposta abans descrita amb els acords que 
hi són proposats. 
 
 
MOCIÓ D’URGÈNCIA 
 
Estant present tots el membres que formen la corporació, s’acorda per majoria absoluta la urgència del 
següent punt:  
 
MOCIÓ PER LA REVISIÓ DE L'EXPEDIENT DE CONTRACTACIÓ 15/2011 REFERENT AL 
SERVEI DE TRANSPORT DENOMINAT MINITREN TURISTIC. 
 
Es presenta  la moció conjunta del Grup Municipal del Partit Popular  i de del Grup Municipal Can 
Picafort Unit de data 29 d’agost de 2011, la qual s’indexa a continuació:  
 
“MARTI ANGEL TORRES VALLS, amb DNI 18.222.071-E, Portaveu del Grup Municipal del Partit 
Popular a l'Ajuntament de Santa Margalida i JAUME MALBERTI MANDILEGO, amb DNI 41.515.081-
N, Portaveu del Grup Municipal Can Picafort Unit,  a l’empara de l’establert en la normativa aplicable i 
per raons d'urgència, eleva al Ple de la Corporació per al seu debat la MOCIÓ esmentada, atenent als 
següents,  
 
MOTIUS 
 
1.- En data 25 de maig de 2011 es van aprovar els Plecs de Prescripcions Tècniques i Condicions 
Econòmiques Administratives que havien de regular el Servei consistent en un Minitren Turístic per a la 
zona de Can Picafort anunciant-se la licitació en el BOIB núm. 83 de 4 de juny de 2011. 
 
2.- Que a la licitació es van presentar dues entitats, a saber, l'actual prestatària del servei, CRIQUET S. L., 
adjudicatària del servei durant els últims 23 anys, i l'entitat CARRILETS TURISTICS CATALUNYA 
S.L., entitat suposadament amb experiència en el sector. 
 
3.- Que l'òrgan de contractació, en atenció a les Actes de 22 i 28 de juny de 2011, va proposar adjudicar el 
contracte a l’entitat CARRILETS TURISTICS CATALUNYA S.L. ja que va entendre que la seva oferta 
era la més avantatjosa 
 
4.- Que si bé és cert que la referida oferta pot ser la més avantatjosa en atenció a les exigències dels plecs 
administratius incorporats en l'expedient de contractació, sembla que la mateixa no reuneix ni contempla 
les necessitats reals del servei que es precisa per a la zona de Can Picafort, segons el parer de les entitats i 
principals associacions a les quals prioritàriament es dirigeix aquest servei, com puguin ser: hotelers, 
comerciants, restauradors i particulars, els quals, coneixedors de les característiques del vehicle 
adjudicatari i de les noves condicions del servei, asseguren que aquestes resultaran inadequades per a la 
funció encomanada. 
 
5.- Que sent evident que no es dóna sortida a les veritables necessitats del servei municipal pretès i, en 
atenció al que s’ha exposat, el Grup Popular de Santa Margalida i el Grup de Can Picafort Unit presenten, 
per a la seva aprovació pel Ple Municipal, els següents: 
 
ACORDS 
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1.- L'Ajuntament de Santa Margalida procedirà a convocar el més aviat possible la junta de portaveus  
perquè: 
 
- S’analitzi la possibilitat de declarar la nul·litat o l’anul·labilitat i/o invalidesa de l’expedient de 
contractació referit. 
 
- Es configurin, si escau, unes noves bases per a la prestació del servei del Minitren. 
 
2.- Que en tant la junta de portaveus no analitzi les qüestiones plantejades, quedi suspesa l’adjudicació 
definitiva del contracte al qual fa referència l’expedient de contractació 15/2011. 
 
3.- Que en tant no s’arribi a una solució definitiva per part de l’òrgan competent, continuï prestant el 
servei l’empresa CRIQUET S.L., per tal d’evitar el perjudici que suposaria deixar en suspens un servei 
que, per les seves característiques (cent per cent turístic), només es presta en temporada alta.” 
 
INTERVENCIONS: 
 
El portaveu Martí Torres (PP) comenta que la moció, que presenten conjuntament els grups PP i 
CPU, fa referència a l’adjudicació del tren de Can Picafort. Recorda que durant molts anys la societat 
Criquet s’ha fet càrrec del tren. Comenta que una altra empresa s’ha presentat en el concurs i ara 
existeix preocupació per si s’adjudica el tren a aquesta altra societat. No vol entrar en temes tècnics ni 
en les ofertes. No obstant, proposen com a acord que l’Ajuntament convoqui una junta de portaveus 
per estudiar la possibilitat de declarar la nul·litat o anul·labilitat d’aquest expedient de contractació, i 
procedir en el seu cas, a redactar unes noves bases. En tant la junta no ho analitzi, deixar en suspensió 
l’acord d’adjudicació, i donat que estam en temporada d’estiu, que la societat Criquet continuï amb el 
servei. 
 
El Secretari fa constar que el contracte està formalitzat i que el dia 2 de setembre està previst l’inici de 
la prestació. Es a dir, el contracte està perfeccionat. 
 
El Sr. Torres no vol posar el Batle en un compromís, però considera que hi ha d’haver un compromís 
polític de reunir-se tots i analitzar el tema. 
 
Pren la paraula el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, dient que està d’acord amb el Sr. Torres en el 
sentit de que un canvi d’empresa durant la temporada turística és una barbaritat, però apunta que 
aquest fet es degut a que el PP va convocar el concurs el mes d’abril. Per altra part, ofereix els tres 
vots del seu grup al Sr. Torres si proposa adjudicar la concessió a l’empresa Criquet. 
 
El Sr. Torres comenta que la proposta del seu grup és la que ha exposat abans, i que si el Sr. Monjo 
presenta el que ha dit com a esmena, la votaran a favor. 
 
A continuació intervé el portaveu Antoni Reus (SPC) recordant que no es pot adjudicar 
arbitràriament. Es a dir, s’ha realitzat un concurs amb uns punts molt clars, en el que s’han presentat 
dues empreses. Cal ser seriós amb aquest tema. 
 
Seguidament intervé el Batle dient que el grup SPC votarà en contra perquè els grups PP i CPU no 
han estat valents. Recorda que les bases foren redactades la passada legislatura i que estam en un estat 
de dret. També demana que consti en acta que “demà dematí estan convocats tots els portaveus a les 
onze i tendreu tota la documentació damunt la taula”. Al mateix temps, si el PP presenta la proposta 
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d’adjudicar el tren a l’altra empresa, s’ofereix a convocar un ple extraordinari urgent per tractar la 
mateixa. 
 
El Sr. Torres comenta que el Sr. Cifre confon les coses. Considera que cal ser seriós i demana que 
consti en acta “sempre que no suposi vulnerar drets de tercers.” Reitera que no vol posar el Batle en un 
compromís. 
 
El Sr. Reus comenta que el seu vot serà en contra, perquè la junta de portaveus està convocada i la 
resta de punts son extemporanis. 
 
VOTACIÓ: 
 
Seguidament el reunits voten la moció presentada pels grups PP i CPU, la qual queda rebutjada per 
majoria ( 9 vots en contra: 6 SxC + 3 CxI, i 8 vots a favor 5 PP + 3 CPU). 
 
 
INFORMACIO DE BATLIA 
 
Pren la paraula el tinent de batle, Sr. Joan Monjo, dient que aquest mes d’agost ha començat a 
prestar servei una línea d’autobús que uneix Can Picafort, Son Bauló, Son Real i Son Serra. Per altra 
part, pel que fa a l’enllumenat públic, s’ha fet un estudi del cost de certs comptadors i s’adquiriran uns 
condensadors, que s’amortitzaran, la majoria d’ells, en menys d’un any. Des del seu punt de vista, cal 
gastar menys i estalviar. Per altra part, s’han adquirit tres noves dutxes per les platges. 
 
A continuació intervé el portaveu Antoni Reus (SPC) dient que s’ha decidit ampliar en una setmana 
el termini d’al·legacions a la reforma circulatòria, per haver coincidit en el mes d’agost. També 
s’analitzen els acords sobre la publicitat dinàmica amb l’empresa Malla. Per altra part, vol reconèixer 
la tasca realitzada per la policia local en l’incendi declarat a Son Real el divendres passat. També 
s’estudien diversos solars per l’escola de Can Picafort. Per altra part, es treballa en el tema dels 
comptadors d’aigua del municipi. 
 
Seguidament pren la paraula el Batle dient que s’ha incorporat a l’Ajuntament una assistent social, que 
substitueix la que es troba de baixa per maternitat. Es la numero quatre de la borsa, perquè les tres 
primeres varen renunciar. Comenta que l’ha cridat el conseller de cooperació local, a qui ha demanat 
que el POS es destini a despesa corrent. Han demanat al Consell que actuï a la cruïlla del camí de Son 
Mas, perquè es perillosa. Han comunicat als propietaris de la zona urbana de la carretera Can Picafort 
– Artà que no poden ocupar la via publica. Respecte als ànecs de Can Picafort, comenta que dia de la 
festa hi havia sis efectius, mentre que l’any anterior hi havia 16 efectius, i per tant, no es pot parlar de 
persecució. Admet que han existit errades en el repartiment del programa de festes de la Beata, que 
s’intentaran corregir. També fa referència al cartell de les festes. Finalment, s’han enviat dos escrits a 
l’Ibsalut, en els que per una part, l’Ajuntament denuncia el conveni de 1993, d’acord amb el que 
l’Ajuntament ha d’abonar les retribucions d’un treballador, i per altra part, l’Ajuntament reclama un 
deute d’uns cinquanta mil euros, per manteniment, neteja i altres conceptes. 
 
I no havent-hi res més per tractar el Sr. batle aixeca la sessió, quan són les 22.05 hores del dia abans 
assenyalat, de la qual cosa com a secretari don fe. 
 
Vist i plau 
El batle 
Miguel Cifre Ferrer 


